
Referat FAU-møte 25. September 2024 

Til stede: Gaute 4c, Ina 1b, Hilde 5a, Siri 1b, Gunnar 3c, Morten 7a/4b, Sunniva 3b,  

Styret: Ørjan 1, Asta 6c, Seb 7, Annabel 6b 

Meldt forfall: Frode 4a og Tale 5c. 

Sted: Lynghaugparken, kantinen. 

Tidspunkt: 19.00-21.00 

Agenda: 

• Innledning: 

o Godkjenning av innkalling. ok 

o Godkjenning av referat fra forrige møte. ok 

• Styret informerer 

o Møtedatoer kommende FAU-møter:  

▪ 13.November 2024 

▪ 5. Februar 2025  

▪ 12. Mars 2025 

▪ 23.April 2025 (Innstilling FAU representanter 2025/2026) 

▪ 4.Juni 2025  

o Grupper antall, det vil bli gjort noen endringer i gruppene. Informasjon 

kommer. 

o Regnskap budsjett 

▪ Utsettes til neste gang 

• Halloween (Arrangements gruppen) 

o Leid stallen 1500,- (Alle utlegg som skal betales av FAU trenger faktura/bilag, 

bilde er ok) 

o 7. trinn har et spørsmål: 7. vil ha arrangement alene på Halloween. Det er 

helt ok, men dette må organiseres av 7. klasse foreldre.  

 

o Planen for Halloween-kvelden. Sted: «Stallen» Starefossen: 

▪ 1-3. klasse kl17.00-18.00 

▪ 4-6. klasse kl18.15-19.30 

▪ 7. klasse  kl19.45 -21.00  

o Invitasjon kommer, på FB, Vigilo og på ukeplan. 

• Status gruppene 

o Trafikkgruppen 

▪ Informasjon fra Siv: Tatt opp problemer med ny busstransport-

leverandør. Jobber med å komme til avtalt tid, samt at de tilstreber å 

bruke busser som egner seg i gatene opp mot Starefossen. Dette fordi 

det har vært noe forsinkelser.  

▪ Det er sendt forespørsel til kommunen: Når det skal gjøres arbeid i 

regi av kommunen, bør dette hensynta busstidene for å unngå køer. 



▪ Refleks! Etter høstferien kommer morgenmørket.  

 

▪ Innspill fra foreldregruppen: Foreldrehenvendelse: 

Er det mulig å utfordre fylkeskommunen på oppstart av arbeid / stengning 

av vei knyttet til ny bro i Kalvedalsveien (mellom busstoppene Kalfarlien og 

Kalvedalsveien)? 

Så vidt jeg vet planlegges det å starte arbeid og derfor stenge veien i 

desember i år, noe som vil gjøre det veldig krevende for oss på den siden 

av broen å frakte barna til/fra Stemmeveien for bussing. 

Hadde man derimot utsatt stengning av vei til januar neste år, så vil 

Haukeland Skole være i drift igjen og barna kan gå til skolen selv. 

Alternativet er kjøring på veien i Nubbebakken, noe den ikke er 

dimensjonert for (og som garantert kommer til å føre til et høyt 

konfliktnivå, om ikke ulykker). Alternativt må Fløenbakken åpnes for 

gjennomkjøring (forbudt p.t.) 

Etter at utbygging av bybane linje2 permanent stengte for gjennomkjøring 

til Møllendal, er vi på nordsiden av Kalfaret Bru nå avhengig av denne 

veien for å komme oss sørover (inkl til Haukeland Skole), om man ikke 

tenker seg at vi skal kjøre opp Forskjønnelsen til Fjellveien (egentlig kun 

åpen for kjøring til eiendommene, og ikke dimensjonert for 

gjennomgangstrafikk) eller nevnte Nubbebakken. Evnt må vi kjøre via 

sentrum. 

Og dersom ikke dette er aktuelt - hva tenker skolen og/eller 

fylkeskommunen er avbøtende tiltak? Svar: Morten vil i førsteomgang 

sende kommunen en forespørsel. 

 

o Eiendom 

Fremdriften på skolebygget er i henhold til plan.  

Det gjenstår IG (Igangsettelsestillatelse) for støyskjerm mot 

Årstadveien (avventer tilbakemelding fra VLFK veg på oversendt 

dokumentasjon).   

Arbeidet med flomsikring i form av betongkonstruksjoner ferdigstilt. 

Lengst sør i tomten er terrengheving utført. Skråning er påført jord, 

dekket med kokosmatter og busker av typen Kranstopp er plantet. I 

topp skråning er det montert kastanjegjerde, og arealet bak gjerde er 

isådd med plenfrø. Grunnet mye nedbør, har vi lagt ut 150 m^2 med 

ferdigplen langs lavbrekket for å være sire på at gresset slår røtter før 

skolestart. I øvre del er kun jord lagt på, men dette området vil bli 

komplettert så snart det blir noen dagers opphold. Området mellom 



tilbygget og eksisterende skolebygg er steinsatt med belegningsstein, 

balansekuler er montert og det pågår montering av granittrapp. 

Lukking av feil og mangler, og ferdigbefaringer av bygningsmessige fag 

pågår i egenregi. De siste gjenstående leveransene blir fortløpende 

montert etter de ankommer byggeplass.  

 

Milepeler jf. Hovedfremdriftsplan  

Fullskalatest 03.10.2024  

 

Oppdatere FDV etter testing/innregulering 10.10.2024  

Sende inn søknad om ferdigattest 31.10.2024  

Ferdigstillelse/overlevering 01.11.2024  

Møblering 30.09.24 -20.12.24  

Innflytning skolestart januar 2025. 

▪ Nytt kjøremønster. Nye kjøreregler må utarbeides 

▪ Alrek helseklynge skal bygges på andre siden av Årstadveien. Morten 

har sendt inn innvendinger på vegne av FAU. Planlagt svært få 

parkeringsplasser, kritisk til vanndam, ønsker luft mellom byggene. 

Ønsker å redusere bygningshøyde. Støy. 

▪  Lenke til Alrek Helseklynge reguleringsplan: 

https://storymaps.arcgis.com/stories/41ffe978348b4464bd914df996c

8fd58 

o Skole-Hjem 

▪ I Høst, drøfte tema for foreldremøte som planlegges på nyåret. 

▪ Elevundersøkelse som skal tolkes (Utdanningsdirektoretet sin variant) 

▪ Skoleruten kommende skoleår skal gjennomgås. 

o Arrangementgruppen 

▪ Til skoleåpning, ønsker de å stelle i stand et kveldsarrangement i 

forbindelse med skoleåpningen i januar 2025. 

▪ Se ellers Halloween. 

 

o Ettermiddagsaktivitetsgruppen: Ingen fra gruppen til stede, men de sendte 

følgende: 

▪ Ettermiddagsaktivitetsgruppen har informert (via Vigilo og vha. 
rektor) foresatte på 5.-7. trinn om en gratis kodeklubb på biblioteket.  

▪ Så starter sjakklubben for 1.-2. og 3.-4. trinn på hhv. torsdag 26. og 
fredag 27. september, og kjører på frem til jul. 

https://storymaps.arcgis.com/stories/41ffe978348b4464bd914df996c8fd58
https://storymaps.arcgis.com/stories/41ffe978348b4464bd914df996c8fd58


▪ 23 ønsket plass på 1.-2. trinn, og 19 på 3.-4. trinn.  
▪ Etter avtale med instruktøren, får alle som meldte interesse plass 

(altså ingen loddtrekning eller ventelister, selv om maks antall per 
klubb egentlig er 20) 

▪ Antall interesserte er vesentlig færre enn tidligere. Ikke et problem i 
seg selv, men kanskje vi her observerer litt sjakk fatigue? Heldigvis er 
vi snart tilbake på Haukeland, og da får vi mye større handlingsrom - 
også i ettermiddagsaktivitetsgruppen! 

▪ Vi bruker NOK 12 000 på sjakklubbene (2x12 ganger á NOK 500) 
▪ Dermed har vi om lag NOK 10 000 igjen av bevilgningen fra 

kommunen til andre aktiviteter, gjerne for 5.-7. trinn! 
▪ Vi er i tenkeboksen, men mottar forslag til slike med takk! 

 

o Parsellgruppen 

▪ Det er ønskelig med tråkkheller til parsellhagen, og det jobbes mot 

dette. Et innspill på møtet, var å høre med byggherren ved nybygget, 

Haukeland skole, da det er mulig de vil sitte igjen med 

overskuddsmaterialer. 

▪ Gruppen ønsker å søke 15-18 000kr til epletrær, bærbusker. Merknad 

til referat(Siri): Ikke tillatt med trær i parsellene. 

 

• Rektor orienterer 

o Elevrådet presenter seg på en videosnutt 

o Kvalitetsoppfølgingsmøtet 2024, oppdatering av tiltak og arbeid med disse. 

Hovedtema: Oppførsel, språkbruk, orden og bærekraft. 

o Lek i friminuttene. Elevrådet har satt i gang andre elever for å undersøke 

«elevstemmen» med positive tilbakemeldinger. Lærerne fremhevet TL og 

beskrev at elevene savner skoleplassen på Haukeland. 

o Leseferdighetene i landet stuper. Nasjonalt lesesenter i Stavanger har fått i 

oppdrag å legge ny lesestrategi for hele landet. Denne lesestrategien skal vare 

til 2030.  

o November er lesemåned ved Haukeland skole 

o Bytte av kontaktlærer 3. trinn for skoleåret 2024/25: På våren 2024 ble det 

klart at Rektor måtte omdisponere lærerressursene på skolen for skoleåret 

2024/25 da elevtallet ble lavere enn forventet, både på første trinn og de 

andre trinnene ved skolen. Rektor gjennomførte en grundig prosess på dette, 

hvor hun, etter gjeldende lover og regler, hadde møter med flere aktuelle 

instanser. (Hennes leder, Etat for skole, Utdanningsforbundet med flere). I 

første faser, ble det vurdert til at det ikke var riktig å informere foreldre. 

Denne vurderingen ble gjort av rektor og FAU har tillitt til at det var en riktig 

vurdering. Foreldrene som ble rammet av lærerbytter ble informert om dette 

29. mai. Ideelt sett ville også Rektor at informasjonen skulle kommet tidligere, 

men ut fra prosessen (som også involverte ansatte) var det riktig å vente. 

Noen av foreldrene har uttrykt misnøye med at informasjonen kom såpass 

sent i skoleåret, noe som kan være forståelig. De var bekymret for hvordan et 



lærerbytte ville påvirke elevenes trygghet og forutsigbarhet i skolehverdagen, 

og de opplevde at avgjørelsen var tatt – uten at de hadde 

påvirkningsmulighet. Videre opplevde de at skolen ikke hadde vurdert 

prinsippet om elevens beste på god nok måte. Rektor ser at god 

kommunikasjon er viktig, både i konkrete saker, men også når det oppstår 

situasjoner som på sikt kan innebære endringer som vil kunne påvirke 

skolehverdagen for elever og foreldre. 

 

o Personvern. Det er kommet innspill til rektor som gjelder personvern, da det 

på skolens nettside finnes FAU referater fra lang tid tilbake, alle med for- og 

etternavn på alle FAU-kontakter( og andre som er nevt i referatene). Det 

etterspørres om videre referater kan skrives kun med fornavn og klasse. Dette 

etterkommes av FAU. 

 

o Det nærmer seg mørketid, og reflekser anbefales alle elever og lærere. I den 

forbindelse er det aktuelt å søke ulike bedrifter om sponsing av reflekser. Det 

kan være problematisk at det vil være reklame på reflekser som anskaffes på 

denne måten. Dersom noen har innvendinger mot denne måten å skaffe 

reflekser på, bes det om en tilbakemelding før høstferien. 

 

Referent, FAU 2024/25 


